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 رئیس جمهور گفت: با وجود انبوه مشکلات داخلی و خارجی، اجرای وعده ها و 
برنامه های دولت را به پیش برده ایم. مسعود پزشکیان در دیدار هیات رئیسه جبهه 
اصلاحات ایران ضمن استماع نظرات، دیدگاه ها و انتقادات آنها، توضیحاتی درباره 
روند عملکرد ۲.۵ ماه گذشته و مشکلات و موانع پیش روی پیشبرد برنامه های دولت 
ارائه کرد. وی اظهار داشت: تلاش کرده ام به آنچه در انتخابات گفته ام عمل کنم، البته 
از همان روز رژیم صهیونیستی با ترور اسماعیل هنیه در روز تحلیف و اتفاقات پس از 
آن، دشواری هایی برای ما ایجاد کرده است؛ از سوی دیگر در آغاز کار دولت با مشکلات 

اقتصادی متعددی روبه رو بودیم.

برنامه ریزی برای ساماندهی صندوق های بازنشستگی، بانک ها و بنگاه های 
اقتصادی

رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به وضعیت صندوق های 
بازنشستگی و ناترازی بانک ها خاطرنشان کرد: در حال حاضر مساله ای که آن را دنبال 
اقتصادی  بنگاه های  و  بانک ها  بازنشستگی،  صندوق های  ساماندهی  می کنیم، 
است که زیر نظر این صندوق ها هستند. به دنبال این هستیم که اداره این بخش ها 
به دست افراد توانمند داده شود. دلیلی ندارد که بنگاه های اقتصادی زیرمجموعه 
غ از جناح بندی ها افرادی را انتخاب  صندوق های بازنشستگی ضررده باشند. باید فار

کنیم که بتوانند این بنگاه ها را به سود برسانند.

به دنبال گسترش و برقراری کریدورهای اقتصادی با همسایگان هستیم
وی در ادامه به سیاست خارجی دولت اشاره کرد و افزود: در سیاست خارجی 
تلاش کردیم که با همسایه ها ارتباط بهتری برقرار کنیم. سفر عراق خیلی مهم و 
موفق بود. من به کردستان عراق رفتم و آنجا به زبان کردی با مردم صحبت کردم 
که خیلی در نگاه شان به ایران و کاهش فشارهای اجتماعی در این زمینه تاثیرگذار 
راه اندازی  را  خرمشهر  به  بصره  آهن  راه  داریم  تلاش  و  رفتم  هم  بصره  به  بود. 
کنیم. در مجموع در همین ۲.۵ ماه بیش از ۹۰ گفت وگو با سران و مقامات ارشد 

کشورهای خارجی داشتم و در این سفرها به دنبال گسترش و برقراری کریدورهای 
اقتصادی با همسایگان هستیم. رئیس جمهور ادامه داد: در موضوع کولبرها 
که به  بازارچه های مرزی هستیم  کرده ایم و به دنبال تشکیل  برنامه ریزی هایی 
، گفت:  اقتصاد مرزی کمک می کند.  پزشکیان با اشاره به ناترازی های انرژی در کشور
ح هایی را آغاز خواهیم کرد که با آنها ۳۰ هزار مگاوات برق خورشیدی  به زودی طر

تولید خواهد شد.

خانواده و آموزش و پرورش؛ اولویت های شورای عالی انقلاب فرهنگی
رئیس جمهور در ادامه به مسایل و مشکلات نظام آموزشی کشور پرداخت و 
گفت: در حوزه آموزش و پرورش در جلسه اخیر شورای عالی انقلاب فرهنگی نقدهایی 
ح کردیم. در شورای عالی انقلاب فرهنگی تصمیم بر این شده  داشتیم که آنجا مطر
است که اولویت های این شورا اصلاحات در آموزش و پرورش و دانشگاه ها و نیز 
پرداختن به موضوع خانواده باشد. برای اصلاح نظام آموزشی قرار شده گروهی از 
متخصصین سناریوهای تغییر نظام آموزشی را اجرا کنند. همچنین تلاش داریم 

نهضتی راه بیندازیم که طی آن، کمبود مدارس در کشور را برطرف کنیم.

برای ما تفاوتی ندارد چه کسی در انتخابات آمریکا پیروز شده است
ما  برای  کرد:  بیان  امید،  ستاد  مسئولان  گردهمایی  در  همچنین  پزشکیان 
هرگز تفاوتی ندارد که چه کسی در انتخابات ریاست جمهوری آمریکا پیروز شده، 
زیرا کشور و نظام ما به قدرت درونی خود با ملتی با عزت و عظمت متکی است. 
رئیس جمهور افزود: ما در توسعه روابط خود با دیگر کشورها به هیچ عنوان نگاه 
کشورهای  با  روابط  را توسعه  اولویت خود  بسته و محدودی نخواهیم داشت. 
اسلامی و همسایه قرار داده ایم و عمیقا معتقد به ایجاد وحدت و انسجام میان 
کشورهای اسلامی هستیم و باور داریم اگر همه کشورهای جهان اسلام با یکدیگر 
برادر و متحد بودند، رژیم صهیونیستی جرات نداشت این گونه مردم فلسطین و 

لبنان مظلوم را به خاک و خون بکشد.

رئیس جمهور با بیان اینکه رفتار و عمل استاد انصاریان فراتر از سخن ایشان 
مردم را جذب می  کند، گفت: عملکرد ما باید بر اساس عدالت و انصاف باشد و 
عادلانه حرف بزنیم و کار کنیم، نه برای سهم خواهی؛ آنچه مردم را جذب می کند عمل 
ما است نه سخن ما. مسعود پزشکیان عصر پنجشنبه در آیین پاسداشت بیش از 
نیم قرن خدمات استاد حسین انصاریان همزمان با سالروز ۸۰ سالگی وی در محل 
تالار وحدت تهران، اظهار داشت: نمی شود که مدرسه، دانشگاه، رسانه، کتاب، صدا 
و سیما دست ما باشد و در جامعه این مشکلات را داشته باشیم؛ باید بررسی کنیم و 
ببینیم چرا اینگونه شده است؟ رئیس جمهور اظهار داشت: چرا وقتی استاد بزرگوار 
به منبر می روند و حرف می زنند در خیابان هم مردم می نشینند و گوش می دهند، 

تغییر پیدا می کنند، اما وقتی من حرف می زنم، این اتفاق نمی افتد؟

عملکرد حاکمیت است که می تواند مردم را جذب یا دفع کند
پزشکیان با اشاره به اینکه عملکرد در حاکمیت است که می تواند مردم را جذب 
یا دفع کند، اضافه  کرد: وقتی دانشجو و محصل در عمل من بی انصافی ببیند آن 
را نمی  پذیرد، هر چقدر هم حرف بزنیم و آیه بخوانیم و حدیث بگوییم، او از رفتار 
ما می فهمد که به او چه می گوییم. وی تاکید کرد: این نیاز امروز جامعه است که 
استادانی مانند استاد حسین انصاریان در جامعه حضور داشته باشند و دیده 
ج  شوند، ما این گونه انسان ها را کم داریم و به همین دلیل باید حضور ایشان را ار
بنهیم. هر چقدر حرف بزنیم و تبلیغ کنیم اما مردم ببینند که اطرافیانمان را به قدرت 
می رسانیم و به فکر سایرین نیستیم، حرف و عمل ما را باور نمی کنند. رئیس جمهور 
با اشاره به اینکه اسلام دین رحمت، عدالت و انصاف است، بیان داشت: نیاز نیست 
با هر رفتار بدی برخورد خشن کرد؛ می شود با رفتار آرام هر موضوع ومساله ای را 
حل کرد. پزشکیان با بیان این که رفتار شیخ حسین انصاریان تغییر در انسان ها 
ایجاد کرده است، نه نوشتار و حرف های او، گفت: انسان هایی مانند شیخ حسین 

انصاریان باید در جامعه دیده و شناخته شوند و ما اینگونه استادان را کم داریم.

قالیباف: وجه تمایز استاد انصاریان مردمی بودن ایشان است
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی نیز در این آیین گفت: وجه 
تمایز استاد انصاریان عامل مردمی بودن ایشان است به طوری که با همۀ وزن علمی 
و با داشتن قریب به ۱۴۰ اثر ارزشمند هیچ گاه حاضر نشدند ارتباط خود با مردم را 
کم رنگ کنند. وی افزود: من در چهار دهه گذشته شاهد بوده ام که استاد انصاریان 
در بزنگاه های سیاسی و وقایع اجتماعی که جمهوری اسلامی با آن مواجه بوده، دچار 

قبض و بسط یا افراط وتفریط نشده است چرا که از بن دندان به نظام فکری حضرت 
امام )ره( مبتنی بر اسلام ناب محمدی معتقد است.

آیت الله حسینی بوشهری: استاد انصاریان از مرزبانان اعتقادی و اخلاقی است
همچنین آیت الله حسینی بوشهری نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری در این 
مراسم طی سخنانی، خطاب به استاد انصاریان گفت: به شما تبریک می گویم که 

نامتان در زمره مرزبانان اعتقادی و اخلاقی قرار دارد و چه افتخاری از این بالاتر است.
وی افزود: ما گاهی مرزبان جغرافیایی داریم، مانند سربازان عزیزمان؛ اما گاهی 
مرزبانان ما مرزبانان اعتقادی و اخلاقی هستند. من بر این باورم که اگر مرزبان 
اعتقادی و اخلاقی و فرهنگی در جامعه ما نباشد، زمینه برای مرزبانی از مرزهای 

جغرافیایی فراهم نیست.

وزیر ارشاد: استاد انصاریان، اسلام را با طعم محبت و عاطفه به مردم منتقل 
کردند 

سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم در این آیین اظهار کرد: 
استاد انصاریان یک مکتب اخلاقی را در ۶۰سال گذشته ساخته و پرداخته اند، این 
مکتب اخلاقی ابعاد و اجزایی دارد، اولین بعد آن این است که ایشان اعتقاد دارند 
که بستر عرضه دین »اخلاق و عرفان« است و اگر می خواهید جامعه و فرد متدین 
پرورش دهید باید از مسیر اخلاق و عرفان این کار را بکنید. بعد دوم این است که 

ایشان اسلام را با طعم محبت و عاطفه به مردم منتقل کردند.

 دختر امام راحل: اگر از مظلومان لبنان
 و غزه حمایت نشود، دشمن جسورتر خواهد شد

صبیه امام خمینی)ره( در پیامی خطاب به اجتماع »زنان 
مقاوم، دختران حاج قاسم« اعلام کرد: اگر از مظلومان 
صهیونیستی  دشمن  نشود،  حمایت  غزه  و  لبنان 

جسورتر خواهد شد.
زهرا مصطفوی، صبیه امام خمینی)ره( در ویژه برنامه 
زنان مقاوم، دختران حاج قاسم که روز جمعه در مصلای 
مهدیه اهواز برگزار شد، در پیامی که توسط »مهدی شکیبا« نماینده دختر امام 
در امور فلسطین قرائت شد، نوشت: همزمانی ولادت حضرت زینب کبری)س( 
با اجتماعات این روزهای مردم عزیز کشورمان به ویژه بانوان در باب کمک به 
همنوعان خود در فلسطین و لبنان ایجاب می کند که ما دایره بحث را وسیع تر 
قرار دهیم. حضرت زینب یک بانوی بزرگ است. عظمتی که این بانوی بزرگ در 
چشم ملت های اسلامی دارد، نه به خاطر نسبتشان با امیرالمومنین و حسین 
بن علی علیهم السلام بلکه به واسطه حرکت عظیم انسانی او بر اساس تکلیف 

الهی بود.
، ۱۳ ماه است که صحنه  در ادامه پیام عنوان شده است: غزه مظلوم و مقتدر
و  استکبار  غرب،  توسط  تاسیسش  از  هدف   

ً
اساسا که  است  رژیمی  جنایات 

صهیونیسم، جنگ و جنایت است امکانِ ایجاد تمدن نوین اسلامی را از ملل 
مسلمان منطقه باز ستاند.

همچنین در این پیام آورده شده است: ۲ ماه است که ما شاهد تکرار این 
جنایت در لبنان هستیم. مردمی که خالصانه نه تنها حامی مقاومت بودند بلکه 
با تمام هستی خود در صف مقاومت بوده اند. غزه و لبنان امروز به حمایت ما نیاز 
دارند تا بمانند و مقاومت کنند. تردیدی نیست که اگر از این مظلومان حمایت 
نشود؛ دشمن صهیونیستی جسورتر خواهد شد و این قصه را در جغرافیای 

مقاومت بارها تکرار خواهد کرد.

وزیر دادگستری:

یم صهیونسیتی باید به دلیل کشتار کودکان لبنان   رژ
و غزه محاکمه شود

وزیر دادگستری و رئیس مرجع ملی حقوق کودک ضمن ابراز 
نگرانی از قتل  عام ده ها هزار کودک در غزه و لبنان، محاکمه 
رژیم صهیونیستی در این زمینه را خواستار شد و تاکید کرد: 

این اقدامات مصداق بارز شدیدترین خشونت ها است. 
»پایان  بین المللی  کنفرانس  در  رحیمی  حسین  امین 
دادن به خشونت علیه کودکان« در کلمبیا اظهار داشت: 
نگرانی عمیق خود را از آوارگی، بی سرپرستی، مفقود شدن و قتل عام ده ها هزار کودک 
در غزه و لبنان که فاجعه ای است بی سابقه در نقض فاحش کنوانسیون حقوق کودک 

و مصداق بارز شدیدترین خشونت ها است، ابراز می کنم.

آیت الله نوری  همدانی: حرف اولِ مراجع و رهبری، حل 
مشکلات مردم است 

مرجع  تقلید شیعیان گفت: همه مراجع و شخص رهبری معظم اولین حرفشان 
حل مشکلات مردم است ، ولی عده ای بنا دارند سخن آنها را پخش  نکنند و عده ای 

هم بنا دارند عمل نکنند.
آیت الله نوری همدانی در دیدار جمعی از علما و طلاب حوزه های علمیه تهران 
، بیان کرد: مردم ما امروز در معیشت دچار مشکل هستند و این مشکل در 
 روحانیت هم مانند سایر مردم همین 

ً
مسائل دیگر هم اثرگذار است و طبیعتا

مشکل را دارد.
وی افزود: حالا عده ای جایی مشغول باشند و درآمد داشته  باشند و مردم 
هم آنها را ببینند بحثی جدا است ولی اکثریت روحانیون این مشکل معیشتی 
را دارند؛ لذا مردم  باید بدانند که همه ما گرفتار این موضوع هستیم، گاهی از ما 
گِله می کنند که چرا شما مشکلات را نمی گویید، درحالی که ما در همه دولت ها 
معمولا  رسانه ها  چون  ولی  می گویم  را  مردم  مشکلات  ملاقات ها  اکثریت  و 
در اختیار افراد و گروه های خاص است حرف ما که بیان مشکلات مردم است  

پخش نمی شود. 
نوری همدانی با اشاره به وضعیت فضای مجازی خاطرنشان کرد: شما در موضوع 
فضای مجازی ببینید رهبری معظم چقدر فریاد زد که این موضوع را حل کنید که هم 
مشکل مردم برطرف شود و هم فسادی که در آن  است در جامعه اثر نکند، به هر حال 
کسب و کار عده ای به این موضوع فضای مجازی بستگی دارد و از طرفی هم نباید رها 

شده باشد؛ پس باید به دور از مسائل سیاسی این موضوع را حل کرد. 
وی اضافه کرد: بنده معتقدم نباید فضای مجازی رها باشد، بلکه باید متخصصان 
بنشینند و همانطور که رهبر انقلاب مکرر از ابتدای این جریان فرمودند و از فوائد و 

مشکلات آن گفتند، مسأله حل شود. 

 قدردانی سردار قاآنی از پرستاران بیمارستان
 بقیة الله )عج(

سردار  سرزده  حضور  با  پرستار  روز  و  )س(  کبری  زینب  حضرت  ولادت  جشن 
محمد  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  قدس  نیروی  فرمانده  قاآنی  اسماعیل 
، چند تن از خانواده معظم شهدای  رئیس زاده رئیس سازمان نظام  پزشکی کشور
بیمارستان حضرت بقیة الله )عج( و جمع کثیری از همکاران گروه پرستاری در سالن 

اجتماعات باقرالعلوم)ع( برگزار شد.
سردار قاآنی در سخنانی کوتاه ضمن تبریک فرارسیدن روز پرستار گفت: از زحمات 
کادر درمان این مجموعه بزرگ درمانی که طی سالیان اخیر حضوری فعال و ثمربخش 

در کنار رزمندگان جبهه مقاومت داشتند تشکر می کنم.

مقاومت

میز خبر

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

ح شد در آیین پاسداشت بیش از نیم قرن خدمات استاد حسین انصاریان مطر

اساسعدالتوانصافبامردمحرفمیزندوعملمیکند دولتبر

در حال حاضر مساله ای 
که آن را دنبال می کنیم، 

ساماندهی صندوق های 
بازنشستگی، بانک ها 
و بنگاه های اقتصادی 

است که زیر نظر این 
صندوق ها هستند. به 

دنبال این هستیم که اداره 
این بخش ها به دست 

افراد توانمند داده شود. 
دلیلی ندارد که بنگاه های 

اقتصادی زیرمجموعه 
صندوق های بازنشستگی 

غ  ضررده باشند. باید فار
از جناح بندی ها افرادی را 
انتخاب کنیم که بتوانند 

این بنگاه ها را به سود 
برسانند.

پزشکیان :  نیاز نیست 
با هر رفتار بدی برخورد 

خشن کرد؛ می شود با رفتار 
آرام هر موضوع ومساله ای 

را حل کرد. رفتار شیخ 
حسین انصاریان تغییر در 

انسان ها ایجاد کرده است، 
نه نوشتار و حرف های 
او. انسان هایی مانند 

شیخ حسین انصاریان 
باید در جامعه دیده و 

شناخته شوند و ما اینگونه 
استادان را کم داریم.

رئیس جمهور در دیدار هیات رئیسه جبهه اصلاحات ایران: 

برنامههایدولتراباوجودانبوهمشکلات
بهپیشبردهایم

 پزشــکیان: برای ما تفاوتی ندارد چه کسی در انتخابات آمریکا پیروز شده اســت/ به دنبال گسترش و برقراری کریدورهای 
اقتصادی با همسایگان هستیم

رسیدگی  گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
و  سیستان  ویژه  به  محروم  استان های  به 
از تاکیدهای رئیس جمهور است و  بلوچستان 
این  به  استانی  سفر  نخستین  دلیل  همین  به 

استان انجام شد.
عبدالناصر همتی در نخستین سفر استانی خود 
فعالان  با  نشست  در  بلوچستان  و  سیستان  به 
با  که  امید  کرد:  بیان  عامل،  بانک های  مدیران  و 
پیگیری ها و اقدامات نمایندگان و فعالان اقتصادی 
و  سیستان  در  برنامه ها  گرفتن  سرعت  شاهد 

بلوچستان باشیم.
توسعه  بلوچستان  و  سیستان  کرد:  تاکید  وی 
یافتگی آن بیشتر و حساسیت این استان بسیار 

مهم بوده و باید به آن به صورت ویژه توجه شود و 
شعار »وحدت، امنیت و توسعه« دولت چهادهم 
مساله بسیار مهم برای این استان به شمار رفته و 

تمام تلاش ما تحقق این مهم است. 
وی با توجه به اینکه ۵۰ درصد منابع سیستان و 
بلوچستان قرض الحسنه و این یک امتیاز مثبت 
که  بوده  مزیت  یک  این  افزود:  می رود،  شمار  به 
با این  بانک های این استان دارند؛ باید متناسب 
مهم، میزان قرض الحسنه ای که پرداخت می شود 
به متقاضیان در استان بیشتر شود و از طرف دیگر 
واحد درصد سرمایه گذاری تا حدود سه درصد در 
این استان کمتر حساب تا جذابیت بیشتری برای 

سرمایه گذاری ایجاد شود.

 محدودیت های بانکی در سیستان و بلوچستان 
کاهش می یابد

سرمایه  گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
گذاری، فعالیت های تجاری و صنعتی در سیستان 
منظور  این  به  و  می شود  پشتیبانی  بلوچستان  و 

محدودیت های بانکی در استان کاهش می یابد.

کولبری ساماندهی خواهد شد
کولبری ساماندهی خواهد  اینکه  بیان  با  همتی 
است  مهمی  بحث  مولدسازی  داد:  ادامه  شد، 
رهبر  تأکید  آن،  بر  قوه  روسای  تأکید  بر  علاوه  که 
معظم انقلاب نیز است و استان ها در این راستا 
از  بازدید  دهند.  انجام  را  مناسبی  اقدامات  باید 
بخش های مختلف اقتصادی، تولیدی و صنعتی و 
بررسی مسائل و مشکلات بخش تولید و شرکت در 
شورای هماهنگی بانک ها از برنامه های عبدالناصر 

همتی در این سفر بود.

همتی: رسیدگی به مناطق محروم از تاکیدهای رئیس جمهور است
سیستانوبلوچستانکاهشمییابد محدودیتهایبانکیدر


